

## 直刀割布机

### 蓝线条 II (BLUE STREAK II)®

#### 8629



### 黑金刚 BRUTE®

#### 8627



#### 特性：

- 1、通风系统的扇叶设计得宜,集中散热提高电机运行的稳定性,延长使用寿命,节省电能,电机部分提供五年质保;
- 2、外观整体设计符合人体力学,易于操控,省力;
- 3、独特的电源连接,不易割到电线,提高安全;
- 4、提供三种高品质砂带(粗,中,幼)给客户选择,满足裁剪多样性要求;
- 5、可调整式磨刀靴设计,能针对不同面料调整刃口宽度,从而达到更好的裁切效果;
- 6、单油壶供油系统,保证润滑,拒绝受热涨大,减低震动,清洁,避免污染裁片;
- 7、铝合金材质底盘,不易变形,提高裁剪精度;
- 8、磨刀时螺轴高速旋转,伊士曼独特的螺轴设计结构,磨刀行走速度快,不宜绞入钢丝手套等杂物,安全性高;
- 9、机器主核心部位:滑座和导轨之间人工研磨,保证最佳间隙,提高机器寿命和减小噪音;
- 10、8629适用普通针织、梭织面料;8627大功率,专门割切难以应付的布料如牛仔布、灯芯绒、帆布等。

#### FEATURES:

- 1、The properly designed ventilation fan can maximize the cooling of the motor and also increase the motor's stability, life and energy saving. Offer 5 years warranty for motor part.
- 2、The external appearance is consistent with ergonomics, easy to handle and labor-saving.
- 3、The particular power connection is very safe, preventing the cut in the wire.
- 4、Offer 3 types Sharpening belt (fine, middle, coarse) for your different demands.
- 5、Sharpener shoes are adjustable for various fabrics to achieve better cutting result.
- 6、Oiling device can ensure the lubrication, resist the thermal expansion and reduce the vibration, clean and without pollution on the cutting material.
- 7、Aluminum alloy making base plate, not easy to deformation, improve the cutting accuracy.
- 8、The screw shaft running high speed while sharpening, EASTMAN particular screw shaft design assures high speed of knife sharpening to prevent the metal mesh gloves and other things being twisted into and improve security.
- 9、Heart of the machine: precise artificial grinding between the crosshead and guide to ensure the appropriate space, extend machine life and reduce noise.
- 10、8629 Applicable for both knitting and woven fabrics; Model 8627 is designed specially for the heaviest material such as corduroy, jeans material and etc.

#### 规格 Specifications

	8629			8627	
重量(WEIGHT)	净重 N.W.			15.42kg	
	毛重 G.W.			19.00kg	
马力(HORSE POWER)	0.65 H.P.单相 220V SINGLE PHASE			1.25 H.P.单相 220V SINGLE PHASE	
	0.93 H.P. 三相 380V THREE PHASE			2.20 H.P. 三相 380V THREE PHASE	
转速(SPEED)	2850rpm/min				
刀片尺寸(英寸)(KNIFE SIZE)	6	8	10	11.5	13
切割厚度(英寸)(CUTTING CAPACITY)	4.5	6.5	8.5	10	11.5
外包装尺寸(mm)(PACKING SIZE)	780x400x330			890x420x330	

#### 适用客户 Applicable customers

